
Het verslag van de kascommissie over boekjaar 2019.  
 
Op 11 maart 2020 is de kas controle uitgevoerd door Frances van Kooten. Wederom is de 
kas gecontroleerd door één persoon. Op de ALV van afgelopen jaar is door het bestuur 
toegezegd dat er een betere afstemming moet komen met degene die toegezegd hebben 
om de kas te controleren. Nogmaals een dringende oproep om dat beter te organiseren. 
Tevens vond ik dat de controle van de kas te laat gepland is. Liefst zou je dat al in februari 
willen plaats laten vinden.  
 
De kascontrole: 
Renee heeft weer een verbeterslag gemaakt met de boekhouding. Dit weer mede de hulp 
van Ton van Vliet. Alle facturen konden overzichtelijk aan mij getoond worden, op papier of 
digitaal.  
 
Als kascommissie ga ik akkoord met het overzicht van 2019. Eén punt ter verbetering is dat 
op de balans de inkomsten en uitgaven (baten en lasten) van de toernooien uitgesplitst 
moet worden. Zodat de leden van de verenging kunnen zien wat de toernooi kosten en wat 
het oplevert.   
 
Ik verklaar hierbij dat alle stukken en bescheiden, betrekking hebbende op de exploitatie 
over de periode 1 januari 2019 tot en met 31 december 2019 en de balans per 1 januari 
2020 van de Dart Bond Midden Nederland te Utrecht, te hebben gecontroleerd en akkoord 
bevonden. 
  
Ik verzoek de vergadering hier bijeengekomen om het bestuur DBMN décharge te verlenen 
voor het gevoerde financiële beleid over de periode 1 januari 2019 tot en met 31 december 
2019. 
 
 
Met vriendelijke groet,  
 
 
Frances van Kooten 


